
  

 

 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

Αθήνα, 25 Αυγούστου 2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς : Υπουργό Άμυνας, κ. Νίκο Δένδια  

 

Θέμα: Κατάργηση Κέντρων Εκπαίδευσης Νεοσυλλέκτων Ρόδου και Κω  

 

Σύμφωνα με ενημέρωση που έχουμε από υποψηφίους στρατεύσιμους στη Ρόδο και στην Κω, που 

επικοινωνούν με τη Στρατολογική Υπηρεσία για να δηλώσουν το κέντρο κατάταξης που επιθυμούν, 

για τις Ε και ΣΤ ΕΣΣΟ, πληροφορούνται ότι θα πρέπει να περιμένουν να ενημερωθούν για την 

λειτουργία ή μη των κέντρων. 

 

Όπως ήδη γνωρίζετε ο δηλωμένος σχεδιασμός του Υπουργείου Άμυνας, είναι να καταργηθούν τα 

Κέντρα Εκπαίδευσης Νεοσυλλέκτων στα νησιά, πλην Κρήτης και οι νεοσύλλεκτοι να 

παρουσιάζονται στον Αυλώνα, στην Τρίπολη, στην Λαμία και στην Καλαμάτα. 

 

Για τα Κέντρα Εκπαίδευσης Νεοσυλλέκτων Ρόδου και Κω στα 541 και 295 Τ.Ε, είχε δοθεί 

αναστολή για την απόφαση κατάργησης τους, όχι μόνο για λόγους αποφυγής της ταλαιπωρίας και 

της οικονομικής αιμορραγίας των νέων νησιωτών και των οικογενειών τους αλλά και για λόγους 

ενίσχυσης των στρατευμένων στα νησιά ιδιαίτερα σε περιόδους κρίσης όπως αυτή που διανύουμε. 

 

Παρά ταύτα, όπως διαφαίνεται από τους άμεσα ενδιαφερομένους και τις οικογένειες τους αλλά και 

από σχετικά δημοσιεύματα στον τύπο, όχι μόνο δεν έχει δημοσιευτεί η σχετική ΕΔΥΕΘΑ για τις Ε 

και ΣΤ ΕΣΣΟ αλλά πληροφορίες αναφέρουν ότι δεν έχουν προβλεφθεί καν πιστώσεις για την 

λειτουργία των δύο κέντρων από το Σεπτέμβριο και μετά.   

 

Δεδομένου ότι τα στρατόπεδα της παραμεθορίου χρειάζονται ενίσχυση σε έμψυχο δυναμικό  

 

Δεδομένου ότι τα εισοδήματα των πολιτών ειδικά αυτήν την περίοδο των πληθωριστικών πιέσεων 

και της ακρίβειας έχουν μειωθεί δραστικά 

 

Δεδομένου ότι ειδικά για τους νησιώτες το απαιτούμενο κόστος μετακινήσεων είναι πολύ 

μεγαλύτερο από την ηπειρωτική χώρα 

 

Ερωτάται ο Υπουργός, 

 

1. Ευσταθεί ότι από την Ε΄ ΕΣΣΟ και μετά θα σταματήσουν τα Κέντρα Εκπαίδευσης 

Νεοσύλλεκτων Ρόδου και Κω να δέχονται νεοσύλλεκτους; 

2. Αν αληθεύει, ποια μέτρα στήριξης των οικογενειών τους πρόκειται να λάβει η πολιτεία; 

3. Τι προτίθεστε επίσης να κάνετε για την ενίσχυση με έμψυχο δυναμικό των στρατοπέδων 

των ακριτικών μας νησιών και ιδιαίτερα της Δωδεκανήσου; 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
Γιώργος Νικητιάδης 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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